
vili list, ki izhaja štirinajstdnevno in stane le 
30 din letno. »Zaščita« bo sistematično obrav
navala vse probleme, ki se tičejo varstva slo
venskega otroka in mladine in bo obenem tvo
rila vez vsega takega dela. 

Poročila, podana na skupščini, so bila so
glasno sprejeta. Za predsednika je bil po
novno izvoljen dr. Oton Fettich, v odbor pa 
še učitelj Vojko Jagodic, učitelj Miroslav Zor, 
učiteljica Olga Grahorjeva, dr. Alojz Zalokar, 

Vera Adlešičeva, Vida Novakova, učitelj Fra
njo Starman, Ivan Sedlar, Valerij Učak, Min
ka Kroftova in Miroslav Urbas. V nadzorstvo 
pa so prišli dr. Ivo Pire, dr. Andrej Gosar in 
dr. Jože Bohinjec. Novoizvoljeni odbor nam 
priča, da bo naša sekcija Unije tudi v naprej 
uspešno delovala in dosegla v svoji borbi za 
mladino kar najlepše uspehe. Mi, učitelji, jo 
hočemo pri njenem delu z vsemi našimi močmi 
podpirati, saj je njena borba tudi naša. 
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Z občnega zbora Jugoslovanske unije za zaščito otrok v Ljubljani 
Dne 26. januarja t. 1. je bila v dvorani 

Delavske zbornice v Ljubljani 3. redna letna 
skupščina dravske sekcije Jugoslovanske uni
je za zaščito otrok. Spričo važnosti tega dru
štva in te skupščine je bila udeležba res tudi 
velika. V zastopstvu pokroviteljice unije Nj 
Vel. kraljice Marije in Nj. Vis. kneginje Olge 
je bil navzoč g. podpolkovnik Pavlic, na skup 
ščino pa so poslali svoje zastopnike tudi ba 
novina, mesta in škofije v Sloveniji. Nad vse 
častna je bila udeležba včlanjenih društev ir 
mnogih socialnih delavcev. 

Skupščina je bila prirejena v skromne 
proslavo 20 letnice dela za mladinsko zaščite 
v svobodni domovini, njej pa je bila priklju 
cena tudi majhna mladinsko zaščitna razsta 
va. Predsednik dr. Oton Fettich je poudaril 
da postaja vedno močnejša zavest, da je za 
ščita mladine dolžnost javnosti, narodna dolž 
nost. Unija, ki je bila 1. 1933. ustanovljena m 
podlagi člena 23. pakta Lige narodov, je v le 
tih svojega kratkega obstanka že precej nare 
dila na polju mladinske zaščite, ki se je vršil; 
doslej brez vsakega sistema in brez jasni! 
ciljev. Tajnik učitelj Voiko Jagodic je t< 
delo podrobneje opisal. Sekciji za dravsko ba 
novino se je posrečilo doslej neenotno del< 
organizirati. Včlanjenih je žal šele 30 izmee 
mnoeih slovenskih društev, ki se neposredne 

Bilanca dela za otroke 
ali posredno pečajo z zaščito mladine, ven 
dar pa stoji organizačno delo šele na začetku 
in bo gotovo pokazalo v bližnji bodočnosti še 
mnogo večje uspehe. Svojim članom je stak 
sekcija tudi gmotno ob strani in je v tekt 
preteklega leta mogla s 25.000 din vsaj malen 
kostno pomagati pri rešitvi njihovih nalog. 

Stiki z javnostjo so se prav lepo razvijali 
Tudi najširši sloji so pričeli Unijo smatrat 
kot svojo zaščitnioo. Mnogim prošnjam se 
veda ni mogla ustreči, toda odbor je na pri 
stojnih mestih uspešno interveniral. Otrošk 
dnevi, pri katerih so pridno sodelovala včla 
njena društva, so se vršili v širokem obsegu 
med največje akcije pa spada gotovo II. bal 
kanski kongres za zaščito mladine in med 
narodna mladinskozaščitna razstava v Beo 
gradu, katere se je naša banovinska sekciji 
udeležila s prav znanstveno zbranim in ob 
delanim materialom. Tudi akcija za ustano 
vitev posvetovalnice za matere s priključenin 
posebnim domom za noseče je imela neka 
uspeha. Najkoristnejše delo pa je Unija iz 
vršila z ustanovitvijo posebnega lista, ki s< 
imenuje »Zaščita otrok in mladine«. Prva šte 
vilka je izšla še pred banovinsko skupščini 
in jo je javnost nadvse ugodno sprejela. Jav
ne korporacije, društva, vzgojiteljski krogi ii 
še posebno socialni delavci so toplo pozdra 


